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Besvarelse af spørgsmål  38 (L 173) stillet af Boligudvalget den 9. ju-
ni 2005.

Spørgsmål 38:
Kan ministeren bekræfte, som også sagt udtrykkeligt på samrådet om 
samrådsspørgsmål A, at der i regeringen er politisk vilje til at indføre 
maksimalpriser under forudsætning af, at der kan findes en model herfor, 
der ikke er grundlovsstridig?

Svar:
Jeg kan bekræfte, at jeg har undersøgt forskellige modeller om indførelse 
af maksimalprisregulering af andelsbolig-foreningsejendomme, som 
overdrages. 

Som det fremgår af besvarelsen af spørgsmål 14, har det imidlertid været 
vurderingen, at der ikke kan ”angives alternative reguleringsmuligheder i 
forhold til prisfastsættelse af hele ejendomme (prisloft), som ikke rejser 
alvorlig tvivl i forhold til grundlovens § 73.” 
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